

Submission of Personal Information on Non-local Students 提供非本地學生個人資料

** After you have activated your visa and arrived at Hong Kong, please return this form along with a copy of the required documents to the Collection Box at the Information Centre (Room A-G/F-11, CKCF Building, Tai Po Campus). Please refer to the attached sample.

** 當你啟動簽證入境香港之後,請填妥此表格連同所需文件之<u>複印本</u>,交回諮詢中心之收集箱 (大埔校園曹貴子基金會大樓 A-G/F-11 室)。請參閱背頁之樣本。

姓名 英文:		中文:		
Name: English		Chinese		
申請編號:	_	學生編號:		
Application No.:	A	Student No.:		
課程名稱 (課程編號):				
Programme Title			()
(Programme Code):				
手提電話:		入學年度:	2024/2025	
Mobile Phone:		Admission Year:	2024/2025	

請將以下文件直接複印:

Please copy the following required documents:

- 1. 護照 Passport
- 2. 入境標籤 (小白條) Landing Slip (只適用於學生簽證持有人 Applicable for holders of Student Visa only)
- 3. 入境簽證/進入許可通知書 Notification Slip for Entry Visa / Permit (in A4 Size)

備註:

Notes:

- 證件複印本上的資料需清楚顯示,以便核對之用。
 The information on the Passport must be clearly shown for verification purposes.
- 入境標籤 (小白條) 複印本上的入境和批准逗留的日期需清楚顯示,並切勿遞交正本。
 The date of arrival and permission on the Landing Slip must be clearly shown and please do not submit the original slip.

收集個人資料聲明

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT

- 1. 此表格所收集的資料將用以處理有關閣下之申請,所提供的資料於保留一段時間後將全部銷毀。 The personal data provided by you on this form will be used by Academic Regulations and Records Section for the purpose of processing your application and to be destroyed after a period of time.
- 2. 本表格所收集的資料絕對保密,如有需要,將會轉交其他行政或教學部門作考慮或批核用途。 Information provided will be treated strictly confidential and may be transferred to other unit(s) within the University for necessary action, where applicable; and
- 3. 如在遞交此表格後要查閱或改正個人資料,請聯絡學則及學籍管理組(電郵: <u>exam@eduhk.hk</u>)。 Applications for access to and correction of personal data after submitting this form should be made by writing to Academic Regulations and Records Section by email to <u>exam@eduhk.hk</u>.



1. Passport (Copy)



2. Landing Slip (Copy)

學生一批准逗留至2024年08月27日 Student-Permitted to remain until 27 Aug 2024

或終止修讀課程日計四周內,以較 早日期為準

or four weeks after termination of studies, whichever is earlier.

於以下院校就讀獲批准課程 Studying the approved course at THE EDUCATION UNIVERSITY OF HONG KONG

未得入境事務處處長批准。不得轉讀其他院校或其他課程 CHANGE TO ANOTHER EDUCATIONAL INSTITUTION OR ANOTHER COURSE OF STUDY WITHOUT APPROVAL OF THE DIRECTOR OF IMMIGRATION IS NOT PERMITTED

證件號碼 Travel Document Number

入境日期(日-月-年) Arrival Date(dd-mm-yyyy) 27-08-2023



申請檔案編號 Application Reference No.: MEEN-1234567-89(0)

TWP-T

中華人民共和國香港特別行政區政府入境事務處

Immigration Department

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China

入境簽證 / 進入許可通知書 Notification Slip for Entry Visa / Permit				
姓名 Name			回答答述	
出生日期(日-月-年) Date of birth (day-month-year)		16)	- SSABVSP	

持證人可在 13-10-2023 或以前首次進入香港

並在獲准逗留期限內多次前往香港

學生12個月

於以下院校就讀獲批准課程

THE EDUCATION UNIVERSITY OF HONG KONG

未得入境事務處處長批准,不得轉讀其他院校或其他課程。 本進入許可必須與具有相關赴港簽注的有效往來港澳通行證一併於辦理入境手續時出示,方爲有效。

重要事項 Important notes

(1)本通知書由中華人民共和國香港特別行政區政府入境事務處發出,當中所載的資料可在入境事務處網站 (www.immd.gov.hk)或入境事務處流動應用程式核實。

This notification slip is issued by the Immigration Department, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China. The information contained herein can be verified on the website of the Immigration Department (www.immd.gov.hk) or the Immigration Department Mobile Application.

(2) 本通知書不是身分證明文件。

This notification slip is not a proof of identity.

(3) 通知書持有人應把本通知書的軟複本儲存在流動裝置上,或把本通知書列印在一張 A4 白紙上,以便在有需要時出示以供 查閱。

This notification slip should be saved in soft copy on a mobile device or printed on a piece of A4 white paper for production for inspection as necessary.

(4) 本通知書載有個人資料,必須妥爲保管。

This notification slip contains personal data and must be kept in safe custody.

(12/2021) 經已繳費 Fee Paid HK\$230.00 13-07-2023